
Tilbake til Oslo i kjente omgivelser 
 
All ære fortsatt til fjorårets  arrangement i Bergen. Den  lokale komité gjorde en formidabel innsats, men nå er vi altså tilbake i Plaza, 
Spektrum Amfi og Royal Christiania. Vi er på kjent grunn og vi vet hvilke utfordringer som venter oss. NTFs landsmøter er godt besøkt, så 
det er en glede å få være med i planleggingen og utformingen av dette store arrangementet. Vi i fagnevnden har konsentrert oss om selve 
fagprogrammet og tar enda en gang sjansen på å lage seks parallelle foredrag på det meste. Vi har fått inn flere forslag på hvordan vi kan 
unngå kø og overfylte saler når vi har landsmøte i Oslo. Et av disse er å selge billetter til enkeltforedrag på forhånd. Erfaringer fra andre 
land har vist at dette ikke er noen heldig løsning. I år håper vi at programmet er så variert at det bør bli en jevn fordeling mellom salene. 
Men fortsatt er det lurt å være tidlig ute hvis foredraget du vil høre, har høy prioritet. 
 
I programmet på fredag, hvor tannhelsesekretærene er den primære målgruppe, vil alle foredrag dessuten bli holdt to ganger i to 
forskjellige saler. Det øker mulighetene for fleksibilitet, slik at de som vil gå til og fra, har større mulighet til det. 
Av foredragsholderne vil mange navn være kjente, mens andre er nye i norsk odontologisk sammenheng. Det vil være urettferdig å trekke 
frem enkeltnavn her, men generelt kan jeg si at foredragsholdere som kan være ukjente for de fleste, har vært hørt av fagnevnden i andre 
sammenhenger. Disse er uten tvil i øverste divisjon i internasjonal odontologi. Vi har fortsatt et ansvar for å favne så mye som mulig av 
den «rene» odontologien, men vi har også i år dristet oss til å berøre tilgrensende fagområder som forhåpentligvis gjør fagprogrammet enda 
mer spennende. 
 
Min oppfordring til dere er: Les fagprogrammet godt, gjør prioriteringer og hent kunnskap og inspirasjon fra et mangfold av foredrag.


